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Tvítujeme 

Z nášho 
Facebooku 

Vo štvrtok 9. decembra 
večer odvysielala 
chorvátska 
verejnoprávna televízia 
v programe Klub 7 
rozhovor so slovenským 
akademickým maliarom 
Jaroslavom Novákom, 
ktorý nedávno 
vystavoval svoje diela  
v Záhrebe. K úspešnej 
realizácii programu sme 
prispeli aj my svojou 
troškou, keď interview 
tlmočila naša kolegyňa 
Lýdia Patafta, ktorá má 
sama k výtvarnému 
umeniu veľmi blízko. 

Polčas Adventu 
Záver druhého adventného týždňa sme si v piatok   

10. decembra symbolicky (a už každoročne 
tradične) uctili vianočnou kapustnicou, o ktorú sa 

postarali naše diplomatky Zuzana Chudá a Daniela 
Bezáková. Kapustnicu poňali na luteránsky 

spôsob, t.j. s údeným mäsom aj klobásou – na 
rozdiel od klasickej štedrovečernej katolíckej 

kapustnice, kde mäso absentuje, je pôstna,  
a zahusťuje sa napríklad haluškami, smotanou  

či nastrúhaným zemiakom. 

Pod pomerne krkolomný názov z titulku sa 
15. decembra skryl zaujímavý projekt 
Ekonomickej fakulty záhrebskej univerzity 
venovaný budúcnosti Chorvátska v EÚ,  
s osobitným dôrazom na avizované prijatie 
eura. V paneli k tejto téme s guvernérom 
Národnej banky Borisom Vujčićom vystúpil 
aj veľvyslanec SR v Chorvátskej republike 
Peter Susko, ktorý poukázal na pozitíva 
prechodu na euro na Slovensku pred 13-timi 
rokmi. Ako konštatoval, podľa prieskumov 
verejnej mienky dnes viac ako dve tretiny 
Slovákov považuje zavedenie eura za dobré 
rozhodnutie a 90 % opýtaných potvrdilo, že 
prechod na euromenu pre nich 
nepredstavoval žiaden problém. Chorvátsko 
má ambíciu prijať euro k 1. januáru 2023. 
     V sprievodnom podujatí sme na pôde 
Ekonomickej fakulty otvorili výstavu 
veľkoplošných panelov predstavujúcich 
Slovensko v jeho rôznorodosti. 
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